一 聯合動態United News

海外及研究獎學金頒獎茶聚

Tea-gathering with Overseas and Postgraduate Scholarship Recipients 18/6/2009



捐獎人與獲獎同學及出席嘉賓合照。

Scholarship donors, recipients and their families, guests and college staff at the tea gathering.



梁鶴年先生(左)頒發其捐贈之「梁 鶴年留學獎學金|予本院政治與行 政學系應屆畢業生孔靖汶同學。孔 同學將前往英國倫敦經濟政治學院 修讀公共行政碩士課程。

Miss Hung Ching-man, a 2009 graduate in Government and Public Administration(right), received the S

Leung Postgraduate Scholarship from the donor, Mr Stephen Leung. Miss Hung will pursue her master degree in Public Administration at The London School of Economics and Political Science.



前梁鶴年留學獎學金獲獎人歐陽慧 校友(右二)返回母校參加茶聚。

Miss Viona Au Yueng, a former recipient of the S Leung Postgraduate Scholarship (second from right) returned to alma mater and attended the tea-gathering.

湖北省高校學生事務主管及行政人員訪問聯合書院 **Delegation of Management and Executives of Student Affairs from Hubei Province Visited United College** 19/6/2009



輔導長王香生教授代表書院接待 訪問團。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, received the delegation on behalf of the College.



二十一位湖北省高校學生事務主管及行政人員到訪聯合書院。

A delegation of 21 management and executives of student affairs from Hubei Province visited United College.

院長馮國培教授(左)頒發「鄭楝 材研究獎學金」予本院地理與資 源管理學系應屆畢業生鄺兆華同 學。鄺同學計劃前往澳洲國立大 學修讀資源管理博士課程。

Mr Kwong Siu-wah, a 2009 graduate in Geography and Resource Management (right), received the T C Cheng Postgraduate Scholarship from



Professor Fung Kwok-pui, College Head. Mr Kwong is planning to pursue his doctoral degree in Resource Management at The Australian National University.



獎學金及學生資助委員會主席胡 錦生教授(左)頒發「周紹棠研究 獎學金」及「邵逸夫爵士留學獎學 金」予二零零七年度數學系畢業 生曾家煒同學。曾同學將前往美 國史丹福大學修讀計算數學碩士 課程。

Mr Tsang Ka-wai, a 2007 graduate in Mathematics (right), received the Dr S T Tsou

Postgraduate Scholarship and the T C Cheng Postgraduate Scholarship from Professor Woo Kam-sang, Chairman of Scholarships and Student Finance Committee. Mr Tsang will pursue his master degree in Computational Mathematics at Stanford University.

大專聯校國際演講會暑期活動 Inter-universities Toastmasters Clubs' Meeting 20/6/2009

聯合書院國際演講會幹事 參與首次舉辦的大專聯校 國際演講會暑期活動 與當日會議嘉賓資深國際 演講會會員丁炳熊先生 (右三)合照。

The executive committee members participated in



the Inter-universities Toastmasters Clubs' meeting and posed a group photo with the guest speaker, Mr Arthur Ting (third from right), an experienced toastmaster.